

龍蝦鮑魚八道菜套餐 Deluxe Lobster and Abalone Set Dinner 脆皮燒腩仔拼黑豚叉燒

Roasted Pork Belly with Honey Barbecued Spanish Ibérico Pork 鮮拆蟹肉燴燕窩羹

Braised Bird Nest's Soup with Crab Meat in Brown Sauce 上湯焗開邊美國龍蝦

Simmered Boston Lobster in Supreme Soup

蠔皇扣原隻鮑魚伴玉掌

Braised Abalone with Goose Web in Oyster Sauce 頭抽 BB 鴒 (每位半隻)

Marinated Pigeon in Permium Soy Sauce (Half Bird per person)

原盅高湯瑤柱菜苗

Simmered Vegetables with Conpoy in Superior Soup 芙蓉海皇煎米粉

Pan-fried Rice Vermicelli with Assorted Seafoods and Eggs

奶皇角拼椰汁糕

Deep-fried Custard Cream Dumpling and Chill Coconut Cake

每位 \$ 508 (兩位起)

最少預訂兩位或以上 Minimum order: 2 persons

按優惠價另收加一服務費及茶芥

The price is subject to 10% service charge based on special price and Tea Condiments 如對任何食物有過敏性反應, 請於落單時通知服務員

Please advise your server of any food product allergies

首選會會員尊享九折優惠 FCC Member enjoy 10% discount offer需另收加一服務費及茶芥·優惠不適用於獨立包廂或私人宴會。

優惠不可與其他優惠或折扣同時使用。優惠不適用於首選會現金券,房間消費額。

The price is subject to 10% service charge and Tea Condiments. The offer is not applicable to a private dining room or private chartered event. The offer cannot be used in conjunction with other promotional offers or discounts. This offer is not valid for All FCC Coupons, Hotels F & B Dining Credit.

菜單需一天前下單預訂, 如需預訂或有任何查詢請致電 2315-1006

24 hours advance reservation is required. For reservations, please call 2315-1006

如有更改, 恕不另行通知

The terms and conditions are subject to change without prior notic